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§ 1 
Val av justerare och tid för justering av dagens protokoll  

Beslut  
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Mikael Peterson (C) att 
tillsammans med ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker måndagen den 24 februari. 
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§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen  

Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
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§ 3 
Anmälningsärenden  

 Protokoll från gemensamt funktionshinderrådsmöte mellan 
miljö- och hälsoskyddsnämndens, fastighetsnämndens och 
idrottsnämndens råd 

 Anmälan av fastighetsnämndens beslut om nytt 
förvaltningskontor för Järva stadsdelsförvaltning, Kämpinge 
2:1 

 Svar på remiss om förbud mot trålfiske efter pelagiska arter i 
del av centrala Östersjön innanför territorialhavets gräns 

 Svar på medborgarförslag om simhall i Midsommarkransen 
 Samråd om förslag till detaljplan för Erland 4 i stadsdelen 

Solhem 2024 
  

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
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§ 5 
Särskilt föreningsstöd för vattenvaneträning och 
förberedande simskola på sommaren  
IDF 2025/362 
 

Beslut  
Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att handlägga och 
betala ut särskilt föreningsstöd till simföreningar för 
vattenvaneträning och förberedande simskola i enlighet med vad 
som beskrivs i förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2025/362-1 (Godkänd - R 1) Särskilt stöd vattenvana 
och förberedande simskola 
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§ 6 
Förlikningsavtal avseende lokaler inom Sätra IP (ishallen)  
IDF 2025/253 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden beslutar om att godkänna det 

förlikningsavtal som idrottsförvaltningen upprättat den 13 
januari 2025 med Mälarhöjden/Bredäng Hockey (802006- 
0698). 

2. Idrottsnämnden uppdrar åt idrottsförvaltningen att verkställa 
de åtaganden som framgår av förlikningsavtalet. 

 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Under hela den här processen har föreningen farit mycket illa och 
kommunikationen har inte fungerat. Svåra situationer som denna 
kan uppstå varje dag med vårt anläggningsbestånd som i så hög 
grad uppnått sin tekniska livslängd. Vi hoppas dock att man dragit 
lärdom av det som skett och därmed är mer förberedd nästa gång 
situationen skulle uppstå. 
  
Att man nu kunnat enats om en förlikning är bra och det är också 
bra att förvaltningen ser samverkan som vägen framåt. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2025/253-2 (Godkänd - R 1) Förlikningsavtal avseende 
lokaler inom Sätra IP 

 IDF 2025/253-1 Överenskommelse avseende ishallen inom 
Sätra IP 
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§ 7 
Idrottsnämndens deltagande på Träffpunkt Idrott  
IDF 2025/114 
 

Beslut  
1. En representant från varje parti i idrottsnämnden får 

möjlighet att delta på konferensen Träffpunkt Idrott i 
Göteborg den 11-13 mars 2025. Idrottsförvaltningen 
bekostar deltagaravgift samt resa och uppehälle. 

2. Deltagandet utgör underlag för arvodering. 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2025/114-1 (Godkänd - R 1) Idrottsnämndens 
deltagande på Träffpunkt Idrott 
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§ 8 
Kundnöjdhetsundersökning i stadens 
idrottsanläggningar 2024  
IDF 2024/3016 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens redovisning. 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Vi ser med oro på att städning av omklädningsrum, duschutrymmen 
och toaletter på idrottsplatser och i idrottshallar i staden får så lågt 
betyg i undersökningen. Om exempelvis omklädningsrummen och 
duscharna är ofräscha kommer dessa inte att nyttjas och stadens 
investeringar i dessa utrymmen blir således överflödiga. Därtill 
minskar tillgängligheten till idrottande i allmänhet om 
idrottsanläggningarnas grundläggande funktioner som toaletter är så 
dåligt städade att dessa inte kan användas. 
  
Att hålla efter lokaler som skattebetalarna har betalat för är en 
grundläggande uppgift för staden som inte får misskötas. Om 
stadens egna lokaler uppfattas som ofräscha och förfallna finns det 
risk att detta sprider sig och att det offentliga därmed bidrar till en 
allmän förfulning av närområdet. Därtill minskar förtroendet för 
stadens verksamheter i allmänhet om invånarna i Stockholm 
uppfattar att så grundläggande funktioner som städning i stadens 
egna idrottshallar inte fungerar. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/3016-1 (Godkänd - R 1) 
Kundnöjdhetsundersökning i stadens idrottsanläggningar 
2024  

 IDF 2024/3016-1.3 Bilaga 1 - Kundundersökning i enskilda 
sim- och idrottshallar 2024 

 IDF 2024/3016-1.1 Bilaga 3 - Kundundersökning i enskilda 
idrottshallar 2024 

 IDF 2024/3016-1.2 Bilaga 2 - Kundundersökning på 
enskilda idrottsplatser 2024 
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§ 11 
Spontanidrott på Drömdungens BP, Tennhjärtat 13. 
Inriktningsbeslut  
IDF 2024/314 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar för 
projekt Spontanidrott på Drömdungens BP som underlag för 
ett kommande genomförandebeslut till en projektutgift som 
redovisas i bilaga 1.  

2. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande bedömd 
hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
bedömd inriktning för projektet Spontanidrott på 
Drömdungens BP. 

 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Äntligen sker det! 2016 skickades en skrivelse in till 
Fastighetskontoret, Idrottsförvaltningen och stadsbyggnadsnämnden 
från Smedslättsskolans föräldraförening och 
idrottsförening.  Skrivelsen bifogas som bilaga. 
  
Värt att notera är att samverkan med skolan har varit god och att en 
stor förståelse för att en stor del av skolans verksamhet sker på det 
som idag är en väldigt stor grusplan. 
  
Något som inte nämns i underlaget är att en av skolans entréer går 
över planen något 
som inte har kommunicerats korrekt mellan olika parter då 
snöröjning, sandning mm inte har fungerat historiskt vilket har lett 
till fysiska skador som benbrott och annat. Vem som ska ansvara för 
vad när det kommer till underhåll och vinterröjning behöver 
säkerställas. 
  
Entrén till planen från Nyängsvägen är inte anpassad för rullstol då 
lutningen är för brant, i nuläget går det alltså inte att göra planen 
tillgänglig från Nyängsvägen. Det står inget om detta i underlaget 
varför man måste utgå ifrån att inga planer finns för att åtgärda 
backen upp till planen. 
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Då planen är en av skolans två entréer behöver man ta höjd för detta 
när man planerar anläggning. Den bör ske under sommartid för att 
inverka så lite som möjligt på skolans verksamhet och kunna 
säkerställa säkra skolvägar. 
  
För att detta ska kunna ske förordar vi att projektplanen läggs så att 
projektet färdigställs under sommarlovet, alternativt att man 
färdigställer projektet i deletapper. 
  
Förvaltningens förslag att ta hela höstterminen i anspråk doftar av 
panik ifrån majoriteten som naturligtvis vill få upp sin leveransnivå 
efter höstens svekdebatt. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/314-3 (Signerad) Spontanidrott på Drömdungens 
BP, del av Tennhjärtat 13. Inriktningsbeslut(1903655) 

 IDF 2024/314-4 Ekonomisk bilaga 1(1904157) 
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§ 13 
Motion om att bygga tillfälliga idrottsplatser i Frihamnen, 
Värtahamnen och på Loudden - svar på remiss från 
kommunstyrelsen  
IDF 2024/2808 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) föreslår 
(se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  

1. Att tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra: 

  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna tackar för 
fastighetskontorets svar på skrivelsen om tillfälliga idrottsplatser i 
Frihamnen, Värtahamnen och på Loudden. Efter att även ha läst 
fastighetskontorets svar på motionen tycker vi dock att det är 
anmärkningsvärt att idrottsförvaltningen och fastighetskontoret har 
så skilda uppfattningar och inte är mer samspelta i frågan. Båda två 
nämner förvisso att områdets marktillgång som är möjlig att nyttja 
för tillfälliga idrottsanläggningar är begränsat samt att det krävs 
tillfälliga bygglov. Däremot är det konstigt att fastighetskontoret 
anser att tillfälliga idrottsytor är problematiskt att anlägga samt 
kostnadskrävande och bara ska ske i undantagsfall. Speciellt 
eftersom fastighetskontoret tillsammans med idrottsnämnden, 
exploateringsnämnden och stadsbyggnadsnämnden har ett 
budgetuppdrag alltsedan 2024 att identifiera platser lämpliga för 
tillfällig idrottsetablering på mark som senare ska exploateras. 
  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna ser positivt på tillfälliga 
idrottsytor och väntar på att majoritetens uppdrag angående detta 
ska sätta fart. Vår förhoppning är att de tillfälliga idrottsytorna i just 
Frihamnen, Värtahamnen eller på Loudden inte bara ska möta det 
akuta behovet av idrottsplatser idag, utan också att de på sikt 
ersättas av permanenta idrottsanläggningar när områdets 
stadsutveckling fortskrider.  
  
Beslutsgång  
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Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2808-2 (Godkänd - R 1) Motion om att bygga 
tillfälliga idrottsplatser i Frihamnen, Värtahamnen och på 
Loudden 

 IDF 2024/2808-1.1 Motion om att bygga tillfälliga 
idrottsplatser i Frihamnen, Värtahamnen och på Loudden 
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§ 14 
Motion om att göra Riddersvikshallen permanent - svar 
på remiss från kommunstyrelsen  
IDF 2024/2807 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Marie-Helena Fjällås (MP) föreslår (se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) föreslår följande som Leif Söderström (SD) 
ansluter sig till: 
  

1. Att tillstyrka motionen i sin helhet. 
2. Att därutöver anföra: 

  
Vi anser att den populära idrottshallen behöver få bättre 
förutsättningar och därför ges ett permanent bygglov på platsen. För 
att det ska vara möjligt behöver detaljplanen ändras. Därför måste 
staden skyndsamt ändra detaljplanen i syfte att göra 
Riddervikshallen permanent. Om så inte sker riskerar såväl boende 
som föreningar i Hässelby Villastad att förlora den populära 
Riddersvikshallen och en i högsta grad viktig idrottsyta i stadsdelen. 
  
3) Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  

1. Att tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra: 

  
Liberalerna anser att det är positivt att Riddersvikshallen ges 
förutsättningar att bli en permanent idrottshall. Hallen är placerad 
på det som uppfattas som IP och det finns inga andra konkurrerande 
planer för platsen. 
  
Vi ser dock ett behov av att i samband med detta även utreda en 
vidareutveckling av idrottsplatsen och dess närliggande områden för 
att säkerställa en långsiktig och ändamålsenlig planering både för 
idrotten och tryggheten i området i stort.  
  
Genom flexibel planeringsstrategi borde man kunna säkerställa att 
hallens permanenta etablering kan genomföras utan onödiga hinder, 
vid behov kan separata planprocesser användas. 
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Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag, Leif Söderström (SD) ansluter sig till reservationen. 
Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2807-2 (Godkänd - R 1) Remissvar på Motion om 
att göra Riddersvikshallen permanent 

 IDF 2024/2807-1.1 Motion om att göra Riddersvikshallen 
permanent 
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§ 15 
Motion om utveckling av gamla och nya basketplaner i 
Stockholms stad - svar på remiss från kommunstyrelsen  
IDF 2024/2809 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på motionen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) föreslår 
(se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  

1. Att tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra: 

  
Centerpartiet tackar idrottsförvaltningen för det utförliga svaret på 
vår motion om att utveckla gamla och nya basketplaner i 
Stockholms stad. Det är lovande att förvaltningen delar bilden av att 
basketen har betydande potential att utvecklas som spontanidrott i 
vår stad. 
  
Vi tycker det är mycket positivt att satsa på basketplaner i de 
ytterstadsområden som nämns men vi vill också lyfta behovet av 
fler satsningar i innerstaden. Bristen på idrottsytor i innerstaden är 
stor och även där kan basket vara ett verktyg för inkludering och 
jämställdhet. För att basket ska kunna nå så många som möjligt bör 
utbyggnaden av planer ske brett och inte enbart i vissa områden. 
  
Centerpartiet anser att den fortsatta dialogen med Stockholms 
basketförbund ska fortsätta och intensifieras och att förvaltningen 
ska ta hänsyn till deras önskemål vid anläggandet av nya 
basketplaner samt renovering av befintliga. Om Åsö gymnasium är 
den enda plats idrottsförvaltningen bedömer har tillräckligt med yta 
för fyra stycken 3x3 planer hade vi önskat att man tillsammans med 
SISAB undersökt närmare om en sådan anläggning kan byggas där. 
Centerpartiet kommer fortsätta ligga på i frågan både för att 
utveckla planen på Åsö gymnasium och andra ställen i Stockholms 
stad, t.ex. Humlegården. 
  
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
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Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2809-2 (Godkänd - R 1) Utveckling av gamla och 
nya basketplaner i Stockholms stad 

 IDF 2024/2809-1.1 Motion om utveckling av gamla och nya 
basketplaner i Stockholms stad 
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§ 16 
Motion om att se över vad man kan göra med alla de 
tomställda lokaler som finns i Stockholm - svar på remiss 
från kommunstyrelsen  
IDF 2024/2859 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på motionen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2859-2 (Godkänd - R 1) Se över vad man kan göra 
med alla tomställda lokaler som finns i Stockholm 

 IDF 2024/2859-1.1 Motion om att se över vad man kan göra 
med alla de tomställda lokaler som finns i Stockholm 
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§ 17 
Viktiga vattenfrågor i Norra Östersjöns vattendistrikt - 
svar på remiss från kommunstyrelsen  
IDF 2024/2875 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
  
Att diskutera tillståndet i Norra Östersjöns vattendistrikt är av stor 
vikt för att säkerställa en hållbar vattenmiljö och långsiktig 
ekologisk balans. De huvudsakliga miljöproblemen i området är 
övergödning, miljögifter och fysisk påverkan, vilket kräver 
omfattande åtgärder och samverkan på alla nivåer för att uppfylla 
miljökvalitetsnormerna. Idrottsförvaltningen lyfter viktiga 
synpunkter som vi i Centerpartiet instämmer i. Särskilt 
betydelsefullt är behovet av fiskfrämjande åtgärder för att begränsa 
predation på rovfiskar i utsatta områden samt vikten av ett friskt 
fisksamhälle för att förbättra vattenkvaliteten. Dessa aspekter bör 
ges större utrymme i förvaltningsplanen. 
  
Centerpartiet vill betona att det inte räcker att enbart fokusera på 
övergödning och miljögifter. Det är av yttersta vikt att man även 
adresserar de faktorer som direkt påverkar vattenkvaliteten och 
ekosystemets balans, såsom överfisket av strömming och de 
växande populationerna av mellanskarv och gråsäl. Dessa faktorer 
har en avgörande betydelse för rovfiskarnas tillgång och därmed för 
hela ekosystemets stabilitet. 
  
Centerpartiet vill därför ännu en gång påminna om vikten av att se 
hela den komplexa bild som avgör Östersjöns framtid. Inte minst 
den minskande tillgången på rovfisk. Framförallt har minskningen 
av arterna strömming, abborre och gädda visat sig ha stor och 
negativ betydelse för ekosystemet. Istället har storspiggen ökat 
markant. Storspiggen äter huvudsakligen små kräftdjur, som i sin 
tur äter fintrådiga alger. Den ökande mängden spigg får alltså 
samtidigt mängden trådalger att öka i Östersjön. Dessa trådalger 
kväver i sin tur annan vegetation vilket utgör livsviktiga livsmiljöer 
för exempelvis fiskyngel. Trådalger gynnas också av övergödning 
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vilket medför att spiggökningen förstärker övergödningssymtomen i 
Östersjön. 
  
Det går helt enkelt inte att blunda för fakta – det yrkesmässiga 
överfisket av våra rovfiskar i Östersjön måste få ett stopp. Och 
populationerna av både skarv och gråsäl, som i hög grad också 
bidrar till det minskade antalet rovfiskar, måste beskattas hårdare. 
Dessa fiskätande rovdjur söker sig nämligen, på grund av 
strömmingsbrist efter överfiske i ytterskärgården, allt närmare 
staden och de kustvikar som utgör viktiga livsmiljöer för rovfisk. 
Ett exempel på detta är att antalet skarvar i Stora Värtan tredubblats 
sedan 2018. Inventeringen av skarvbon i Stora Värtan uppgick till 
3077 stycken 2023 och till 2705 stycken 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2875-2 (Godkänd - R 1) Samråd om viktiga 
vattenfrågor i Norra Östersjön 

 IDF 2024/2875-1.1 Remiss - Viktiga vattenfrågor i Norra 
Östersjöns vattendistrikt 
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§ 18 
Svar på skrivelse från Leif Söderström (SD) om inverkan 
av mikropartiklar och andra luftföroreningar för 
placeringen av idrottsanläggningar  
IDF 2024/2940 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2940-2 (Godkänd - R 1) Inverkan av 
mikropartiklar och andra luftföroreningar för placeringen av 
idrottsanläggningar 

 IDF 2024/2940-1 IDN (SD) Skrivelse Placering av 
idrottsanläggningar  
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§ 19 
Inkomna skrivelser  

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelserna till 
idrottsförvaltningen för beredande. 
 

 Skrivelse från Värtans IK om Nya kvadratmeterytor 
till Värtans IK 

 Skrivelse från Brinkens IF om ishall i Frihamnen 
 Skrivelse från vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna 

Cederschiöld Stuart m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) om 
menssäkrade toaletter på idrottsplatser: 

  
I juni 2023 lämnade Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna in 
en skrivelse om tillgång till omklädningsrum och toaletter vid 
stadens fotbollsplaner. Vi vet att dessa faciliteter är särskilt viktiga 
för att fler flickor ska idrotta och är därmed en satsning på ökad 
jämställdhet. 
  
Precis som vi nämnde då så genomförde Svenska fotbollsförbundet 
en undersökning 2021 om hur menstruationen påverkar flickspelare, 
något som är direkt kopplat till tillgången till toaletter. Resultaten 
visade att hela 50 procent svarade att de blir negativt påverkade på 
olika sätt av sin menstruation. Svenska fotbollsförbundet påpekar 
sedermera att tillgången till toaletter är en viktig faktor för 
underlätta för flick- och damlagen. Även fast denna undersökning 
endast gällde fotboll är det rimligt att anta att flickor upplever 
samma hinder oavsett idrott.  
  
Under föregående år fattade budgetfullmäktige i Upplands-Väsby 
beslut om att menssäkra kommunens idrottsanläggningar med 
mensskyddsautomater som en del av kommunens 
trygghetsrelaterade åtgärder. Centerpartiet, Moderaterna och 
Liberalerna ser den här frågan tätt ihopkopplad med tillgången till 
omklädningsrum och toaletter då det är en del av att få tjejer att 
känna sig trygga och bekväma i idrottsmiljöer och på sikt stärka 
flick- och damidrott. 
  
Med anledning av ovan undrar vi därför: 
  

 Har staden haft några satsningar historiskt på att menssäkra 
toaletter på idrottsanläggningar? 

 Finns det idag idrottsanläggningar i Stockholms stad som 
har tillgång till mensskydd på toaletterna? 

 Hur mycket uppskattningsvis skulle det kosta att förse alla 
toaletter på stadens idrottsanläggningar med mensskydd? 
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Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande angående skrivelsen från Brinkens IF 
enligt följande: 
  
Detta är ett lysande exempel på vad föreningslivet kan bidra med 
för Stockholmsidrotten. Brinkens IF har på egen hand samlat ihop 
resurser för ett tält samt för mobil konstfrusen is till en fullstor rink. 
De har också fört dialog med närliggande fastighetsägare om 
möjlighet till omklädningsrum. 
  
Det finns i dagsläget ingen partipolitisk oenighet gällande tillfälliga 
bygglov för idrott på tomställda ytor och detta är verkligen ett 
initiativ som bör uppmuntras. Det finns frågeställningar gällande 
underhåll som behöver redas ut, men med ett tillfälligt bygglov är 
det inget som varar över lång tid. 
  
När förvaltningen träffar föreningen kan man dessutom lyfta frågan 
om att få ta över/köpa loss tält och mobil is. Vi vet ju att flera av 
våra ishallar har stora renoveringsbehov och vi vill undvika 
situationer som den med Sätra. 
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§ 20 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om några aktuella 
punkter: 
  

 Förvaltningen har en pågående dialog med Löparnas vänner 
om friidrottens förutsättningar kopplat till fotbollen på 
förvaltningens anläggningar. 

  
 Rinkebyhallen där spontanfotbollen hålls har beslutats 

på Polisens och stadsdelsförvaltningens inrådan att inte 
hållas öppen för spontanfotbollen på grund av att obehöriga 
rört sig i hallen. 

  
 Fritids- och framtidsmässan ägde rum den 14 februari i 

Eriksdalshallen. Förra året uppgick antalet besökare till 800 
personer och i år var antalet besökare 1200 personer. 

  
 Förvaltningen har mottagit många positiva synpunkter på 

Ågesta konstsnöspår. Förvaltningen ser över utformningen 
av betalningstjänsten för spåret. 

  
 Skidskyttekampen äger rum den 3 mars på Stockholms 

stadion. 
  

 Den 22 april är det ceremoni i Stadshuset för SM-
medaljörerna. Med anledning av detta kommer 
idrottsnämndens sammanträde samma dag att tidigareläggas 
till klockan 17:00. 

  
 Träffpunkt Idrott äger rum den 11-13 mars i Göteborg. Mer 

information kommer att skickas ut till de berörda i nämnden 
som kommer att delta. 

  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) informerar om att Stockholms 
stad har utsetts till Sveriges främsta idrottskommun och även till 
årets evenemangsstad av tidningen Sport och Affärer. 
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§ 21 
Övriga frågor  
Hanna Wistrand (L) undrar om det är förseningar i projektet 
Hagsätrahallen. 
  
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att projektet är i tidigt 
skede men det finns ingen information i nuläget om att hallen är 
försenad utan det går enligt plan. 
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